



华夏中文学校南部分校
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom of the email | [Follow Us on Facebook](#)

老师们，同学们和家长们，你们好！

本周六（10/20）下午中文学校 1:30 正常开课。活动较多，请耐心等待看完本周报。

第 20 届华夏田径运动会于 10 月 14 日在普兰斯堡分校举行。南部分校在总领队赵昀，总教练许榕凯，以及王露生，黄志一，汪蔚等人的带领下派出近 80 人的运动员和裁判义工队伍，夺得两金八银七铜，荣获团体总分第三名！[运动会精彩回顾 奖牌榜](#)

20 号 3:30PM 家长会教室安排：

- 二年级一班 E104
- 二年级二班 E102
- 三年级一班 E119
- 三年级二班 E117
- 五年级一班 A111
- 六年级一班 E111
- 七年级一班 E115
- 七年级二班 E113
- 八年级一班 A107
- 九年级一班 A113
- 九年级二班 A102

学校新闻与活动通知：

- 周六下午 3:30, Marlboro 副市长 Terry Lau 将陪同市长 Hornik, 带领三位 BOE 候选人 (Steve, Rakesh, and Ruben) 在餐厅和大家举办见面会！请大家尽量参加，了解我们的候选人，从而决定您神圣的一票！
- 高春华董事邀请多位子女教育专家，将在本周六组织“情商教育-非暴力沟通”研讨会，和大家一起学习讨论如何非暴力地“听”和“说”，达到人与人之间有意义的爱的联结。时间是 1:30-3:20PM, 在 D110。 [详情请看介绍文件](#)。

- 学校将于 11/17/2018 举办一、二、三年级校内演讲比赛。比赛以年级为单位，比赛内容自选，每个年级将选出三名同学（只能选出 3 人，不能有并列）参加总校 1/5/19 在东部分校的演讲比赛。时间和地点：11/17 第三节课进行，地点由各年级老师通知。参赛要求：主题明确、词汇丰富、表情自然、吐字清楚、仪态大方，不能有背景音乐。如有问题请与教务长汪杰老师联系（judywang989@gmail.com）。
- 侨报《小语世界》第一期征稿：面向 1 年级-AP 班。第一期将重点选用 6-AP 年级学生作品 截稿时间：2018 年 12 月 1 日。有图的作品，原件交给老师，转交给教务长廖山漫老师，其他文字，一律送廖老师的邮箱：邮箱：hxschineseschool@gmail.com 并注 并注明标题：XXX 班级，XXX 名字 [详情请看说明](#)。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

On September 29th, the school will start at 1:30 pm.

The 20th Huaxia Field & Track Game was held at Plainsboro on October 14th. Under the leadership of Yun Zhao, Rongkai Xu, Lusheng Wang, Judy Huang, and Wei Wang, Huaxia South won two gold, eight silver and seven bronze medals, and the Third Place in total score, the best record in history! [Game Photos Rank & Score](#)

Teacher Parent Meeting will be held at 3:30PM for the following classes:

- Grade 2 Class 1 E104
- Grade 2 Class 2 E102
- Grade 3 Class 1 E119
- Grade 3 Class 2 E117
- Grade 5 Class 1 A111
- Grade 6 Class 1 E111
- Grade 7 Class 1 E115
- Grade 7 Class 2 E113
- Grade 8 Class 1 A107

- Grade 9 Class 1 A113
- Grade 9 Class 2 A102

Event Notification:

- At 3:30 pm on Saturday, Marlboro deputy mayor Terry Lau will accompany Mayor Hornik and lead three BOE candidates (Steve, Rakesh, and Ruben) to meet us at cafeteria! Please try to participate, listen and ask questions, and decide your sacred vote!
- Board member Tracy Gao invites a number of children's education experts to organize a seminar on "Emotional Intelligence Education - Non-Violence Communication" on Saturday to learn about how to non-violently "listen" and "speak" to achieve interpersonal relationship. The connection of meaning of love. The time is 1:30-3:20PM at D110. [Please see the introduction document for details.](#)
- The school will hold the first, second and third grade in-school speech contests on 11/17/2018. The competition is based on the grade level. The content of the competition is self-selected. Each grade will select only three students to participate in the speech contest on Jan 5, at East Brunswick. Time and place: The third class of 11/17 is held, and the location is notified by the teachers of each grade. Entry requirements: clear theme, rich vocabulary, natural expression, clear words, generous manners, no background music. Please contact Judy Wang if you have any questions(judywang989@gmail.com).
- The Overseas Chinese Newspaper Qiao Bao calls for articles. The first phase will focus on the selection of 6-AP grade students' works. The deadline is December 1, 2018. For more information, please contact your Chinese teacher or Ms. Liao Shanman at hxschineseschool@gmail.com.

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School
[Follow Us on Facebook](#)

